
 1 

RG.0012.36.2014 

 

Protokół Nr 36/14 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego                                     

  i Rolnictwa 

odbytego w dniu 8 września 2014 roku 

 

 

Porządek posiedzenia: 

I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II.  Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję. 

V.  Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 

VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 

Ad. I.  

Komisja rozpoczęła obrady o godz. 1305 a zakończyła o 1445. 

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Tomasz Budziło, 

który powitał przybyłych członków Komisji i pozostałe osoby obecne na 

posiedzeniu. 

Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad  (na 4 

Członków Komisji obecnych było 4). Lista obecności znajduje się w załączeniu 

do niniejszego protokołu. 

 

Ad. II. 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziło przedstawił proponowany porządek 

obrad. 

Zaproponowany porządek obrad  przyjęto do realizacji. 

 

Ad. III. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag. 

 

Ad.IV/1. 

Skarbnik Gminy Anna Szeliga dokonała ogólnego przedstawienia informacji z 

wykonania budżetu Gminy Radomyśl nad Sanem za I półrocze 2014r.  

Komisja przyjęła do wiadomości przedstawione dane.  

Informacja z wykonania budżetu Gminy Radomyśl nad Sanem za I półrocze 

2014r. stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.IV/2. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Niwka” położonego w obrębie ewidencyjnym 
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Radomyśl nad Sanem przedstawiła Kierownik Zespołu Infrastruktury Technicznej 

Magdalena Grębowiec. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za” - 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/3.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Półanki” położonego w obrębie 

ewidencyjnym Radomyśl nad Sanem przedstawiła Kierownik Zespołu 

Infrastruktury Technicznej Magdalena Grębowiec. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za” - 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/4. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego  odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Radomyśl nad Sanem przedstawił Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej 

Lesław Pater. 

P. Lesław Pater przedstawił zaproponowane przez Wójta Gminy  taryfy: 

Taryfa za zbiorowe zaopatrzenie w wodę z wodociągu gminnego na terenie gminy       

( bez zmian, na dotychczasowym  poziomie) tj.  

1) Za 1 m3 dostarczanej wody – cena netto 2,60 zł, 

2) Miesięczną stawkę opłaty abonamentowej na odbiorcę usług – cena netto 1,70 

zł. 
Innych propozycji stawek nie zgłoszono. 

W głosowaniu propozycje Wójta przyjęto jednogłośnie – 4 głosy „za”. 

 

Taryfa za wprowadzenie ścieków do urządzeń kanalizacyjnych na terenie gminy         

( wzrost o 0,20 zł) tj.   

1) Za 1 m3 odprowadzanych ścieków ustalony na podstawie zużycia wody  - cena 

netto 4,15 zł. 

Radny Stanisław Kosiński zaproponował utrzymanie stawki na dotychczasowym 

poziomie tj. 3,95 zł. 

W głosowaniu za stawką 4,15 zł głosowało 3 radnych. 

Za stawką 3,95 zł. głosował 1 radny. 

Przyjęto stawkę 4,15 zł.  

 

1). Stawka opłaty za przyłączenie do urządzeń wodociągowych, będących w 

posiadaniu gminy wynikających z kosztów przeprowadzenia prób technicznych 

przyłącza wybudowanego przez odbiorcę – cena netto 190 zł. (bez zmian) 

2). Stawka opłaty za przyłączenie do urządzeń kanalizacyjnych, będących w 

posiadaniu gminy wynikających z kosztów przeprowadzenia prób technicznych 

przyłącza wybudowanego przez odbiorcę – cena netto 190 zł. (bez zmian) 

Innych propozycji wysokości stawek  nie zgłoszono.  
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W głosowaniu propozycje Wójta przyjęto jednogłośnie – 4 głosy „za”. 

 

Ad. IV/5.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 

2014 rok przedstawiła Sekretarz GKRPA Elżbieta Krawiec.  

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za” - 

jednogłośnie. 

 

Ad.IV/6.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przyznania pomocy materialnej dla 

studentów pochodzących z rodzin wielodzietnych z terenu Gminy Radomyśl nad 

Sanem przedstawiła Z- ca Wójta Gminy Małgorzata Nowak. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała propozycję wysokości stypendium w kwocie 

150 zł miesięcznie – w głosowaniu 4 głosy „za”. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 4 głosy „za” – 

jednogłośnie. 

 

Ad.IV/7.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawiła Skarbnik Gminy Anna 

Szeliga. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 2 głosy „za”, 1 

głos „wstrzymujący” (nieobecny radny Bogdan Oszust). 

 

Ad.IV/8.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie  zmian w uchwale budżetowej na 2014 

rok przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

Projekt uchwały Komisja pozytywnie zaopiniowała w głosowaniu  – 3 głosy „za”, 

1 głos „wstrzymujący”. 

 

Ad. V.  

Radny Stanisław Kosiński zwrócił uwagę na szkody wyrządzone przez bobry,  w 

tym budowane przez nie tamy blokujące przepływ wody na kanale w 

Chwałowicach. Wystąpił o podjęcie działań w kierunku poprawy sytuacji. 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz zwrócił się do Komisji o wyrażenie opinii w kwestii 

wystąpienia do prokuratury i na drogę sądową w związku z problemem jaki 

ostatnio zaistniał dot. zatrzymania pracy Stacji Uzdatniania Wody w Radomyślu 

nad Sanem  i związanym z tym  brakiem wody w części gminy zaopatrywanej 

przez SUW. 

Poinformował, że został przygotowany wniosek do Prokuratury Rejonowej w 

Stalowej Woli na bezprawne działanie firmy. Ponadto na drodze sądowej w 

postępowaniu cywilnym będzie bronić swoich interesów i wystąpi o zwrot 

kosztów poniesionych w związku z przerwą dostawy wody do odbiorców. 
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Poinformował m.in. że od początku realizacji modernizacji stacji występowały 

problemy z firmą „Nautilus” wykonującą roboty.  Zgodnie z umową wszystkie 

świadczenia na rzecz firmy zostały spełnione przez gminę, a umowa rozliczona w 

październiku ubiegłego roku. W trakcie prowadzonych prac firma zgłosiła 

zastrzeżenia do opracowanego projektu. Firmie tej powierzono więc zastępcze 

przeprojektowanie inwestycji. Ponadto firma uznała za konieczne  wykonanie 

dodatkowych robót, za realizację których zażądała zapłatę wysokości blisko 200 

tys. zł. Jednakże nie ma żadnych dokumentów potwierdzających, że roboty i jakie 

zostały wykonane. W tym zakresie powinna być zawarta nowa, odrębna umowa. 

Nie było podstawy, aby wypłacić żądane pieniądze, tym bardziej, że gmina nie 

posiada takich środków. O takiej decyzji zostali poinformowani przedstawiciele 

firmy na spotkaniu w dniu 27 sierpnia. W konsekwencji gmina otrzymała pismo 

od firmy, która poinformowała, że odstępuje od umowy wcześniej zawartej i nie 

zamierza realizować zapisów umowy dotyczących gwarancji, w tym 

serwisowania. Wójt powiedział, że w późniejszym czasie (w niedzielę 31 sierpnia) 

dziwnym zbiegiem okoliczności, nastąpiła awaria automatyki stacji, która została 

natychmiast zgłoszona firmie. Brak było reakcji ze strony wykonawcy 

modernizacji mimo wysyłanych pism i monitów telefonicznych. Dopiero we 

wtorek (dnia 2 września) pracownicy firmy dokonali naprawy częściowej 

automatyki stacji, ale pracuje ona aktualnie  w trybie awaryjnym polegającym na  

sterowaniu ręcznym przez pracownika stacji. Wójt zapowiedział, że będzie 

wykonana nowa automatyka stacji przez innego, nowego wykonawcę. Kosztem 

tych prac zostanie obciążona firma wykonująca poprzednie prace remontowe. 

Wójt powiadomił, że gmina zamierza  dochodzić swoich praw i zwrócił się do 

Komisji o opnię w kwestii wystąpienia do prokuratury i na drogę sądową. 

Komisja po wysłuchaniu informacji wyraziła poparcie dla planowanych działań 

gminy.  

Radny Bolesław Puka zwrócił się o dokonanie konserwacji pieców grzewczych w 

domach ludowych zgodnie z zaleceniami pokontrolnymi.  

 

Ad. VI. 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 

              

            Przewodniczący Komisji 

 

                             Tomasz Budziło  

 

Protokołował: 

Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 

 

Piotr Chodur   
 

 


